
 
 

Acta de la reunió de la Coordinadora General 17/05/2021. 

 

Punts de l’ordre del dia. 

 

1. Comissió de reforma del reglament del CEUPF. 

2. Virtualització de les classes en casos de vagues.  

3. Revista Àgora. 

4. Pressupostos CEUPF. 

5. Nomenament per la comissió de la UPF contra la violència masclista. 

6. Torn obert de paraula. 

 

Comença la reunió a les 19:05h. 

 

1. Comissió de reforma del reglament CEUPF. 

Es dona la paraula al Jordi Solsona, Coordinador General i membre de la Comissió de 

reforma del reglament del CEUPF, perquè informi sobre els avenços d’aquesta comissió.  

Comenta que a la primera reunió es va establir que el Consell havia de funcionar de forma 

fluïda a partir de la institució d’un nou organigrama que recolliria el nou reglament del 

CEUPF. Esmenta que a la segona reunió es va parlar del Secretariat Tècnic, ja que existeix 

una necessitat d’establir les seves competències de forma clara. Afirma que hi ha acord 

en el fet que en formin part 3 membres, a més del representant de les associacions, així 

com de la possibilitat que hi hagi un Secretari Tècnic per Campus. D’aquesta forma, cada 

Secretari Tècnic podria fer de secretari de la seva respectiva Sub-Coordinadora General. 

S’informa que tant a la primera com a la segona reunió es va tractar la representació que 

els estudiants de màster i de doctorat havien de tenir al Consell, quelcom que hauria de 

quedar clar al nou reglament. Finalment, es comenta que els membres de la Comissió han 

tractat la possibilitat que els estudiants dels centres adscrits a la Universitat comptin amb 

representació al CEUPF. 

 

 



 
 

2. Virtualització de les classes en casos de vagues. 

Se li dona la paraula al Jordi Solsona, que comenta que arrel de la vaga del dijous passat, 

dia 13 d’abril, els estudiants es van trobar amb què els seminaris i classes programades 

per aquell dia van virtualitzar-se davant la impossibilitat d’anar presencialment als 

Campus. En conseqüència, molts estudiants han manifestat que, amb la virtualització de 

l’activitat docent programada per aquell dia,  se li va voler treure la utilitat a la vaga. 

Un membre de la Coordinadora General demana que es faci un comunicat per expressar 

el malestar del CEUPF davant d’aquesta situació. Paral·lelament, diferents Coordinadors 

Generals manifesten la seva voluntat que el Consell es reuneixi amb les institucions de la 

Universitat per manifestar el rebuig davant d’aquesta situació i que es respecti el dret de 

vaga per part de les institucions de la Universitat. Addicionalment, es proposen d’altres 

actuacions com recórrer al Síndic de Greuges de la Universitat o comunicar aquesta 

situació als diferents nivells de representació estudiantil de la Universitat perquè ho facin 

extensiu als nivells de representació convenients. 

Es proposa formar una delegació d’estudiants encarregada de dur a terme les accions en 

aquest sentit. El Secretariat Tècnic es compromet a assistir a la delegació que es creï a 

tals efectes.  

En no haver objeccions, el Secretariat Tècnic es compromet a iniciar abans possible el 

procés per demanar voluntaris que formin part d’aquesta delegació. 

3. Revista Àgora. 

Informa el Secretariat Tècnic que ja està iniciat el procés per la publicació del número del 

3r trimestre de la Revista Àgora. En concret, comenta que les 3 editores de la Revista ja 

han estat nomenades i que ja han iniciat el procés de revisió i selecció de textos. Així, 

entre el 10 i 15 de juny està previst que es publiqui el nou número de la Revista. Explica 

el Secretariat Tècnic que el nou número tornarà a publicar-se únicament en format digital. 

Un membre de la Coordinadora General demana els noms de les editores seleccionades. 

Se li contesta que són la Laura Polo, la Mireia Romero i la Núria Foguet. 

4. Pressupostos CEUPF. 

El Secretariat Tècnic comenta que, seguint la petició que li va fer la Coordinadora General 

a l’última reunió, va demanar els pressupostos del CEUPF al SACU. En aquest sentit, es 



 
 

comenta que el CEUPF  té assignat un pressupost de 5000 euros anuals. Durant l’any 

2020, en no publicar-se cap número de la Revista Àgora, les despeses van ser: lloguer de 

taules, 367 euros i dos dinars de dues reunions del CEUPF, que van representar 50 55 

euros respectivament. El saldo net per l’any 2020 va ser de 4527 euros, que van destinar-

se al fons de beques de la Universitat. 

Es comenta que de moment, pel 2021, també amb un pressupost de 5000 euros, el número 

del 2n trimestre de la Revista Àgora ha estat l’única despesa del Consell, 1391 euros.  

A petició de diferents membres de la Coordinadora General, el Secretariat Tècnic es 

compromet a demanar les factures i el detall de cada despesa al SACU. 

Davant de l’elevat cost del servei de maquetació de la Revista, un membre de la 

Coordinadora General comenta replantejar la necessitat de contractar un servei extern 

encarregat d’aquestes tasques. En aquest sentit, davant de l’elevat cost, es comenta que 

potser de cara a propers cursos, caldria estudiar quants números anualment es fan de la 

Revista. 

Altres membres de la Coordinadora General i del Secretariat Tècnic comenten que el preu 

no és tan elevat i que no s’hauria de replantejar per aquest motiu la viabilitat de la Revista.  

S’acorda que en base a un estudi en detall de les factures es decidirà què fer en relació a 

la Revista Àgora. 

5. Nomenament per la comissió de la UPF contra la violència masclista. 

El Secretariat Tècnic informa que va rebre al seu correu electrònic una petició de la 

Universitat per nomenar un representant del CEUPF per formar part, com a suplent pel 

curs acadèmic 20/21, de la comissió de la UPF contra la violència masclista. Així, i per 

tal d’agilitzar el procés, es va preguntar si entre el Secretariat Tècnic hi havia algun 

voluntari i l’Alba Tebar, Secretaria Tècnica, es va oferir a participar-hi i així se la va 

nomenar.  

Es pregunta a la Coordinadora General si hi ha cap objecció. En no haver-hi cap, es 

ratifica el nomenament de l’Alba Tebar. 

 

 



 
 

6. Torn obert de paraula. 

Un membre de la Coordinadora General pregunta quines són les tasques que du a terme 

la comissió d’Igualtat. L’Alba Tebar, membre del Secretariat Tècnic i representant del 

CEUPF a la comissió contra la violència masclista, informa que aquesta comissió 

s’encarrega d’organitzar actes, establir protocols feministes a la Universitat i dur a terme 

activitats en aquest sentit.  

El Secretariat Tècnic demana als representants del CEUPF que van com a representants 

del Consell a les comissions de la Universitat que si hi ha quelcom que considerin 

rellevant i que creguin que la Coordinadora General hauria de saber, que informin al 

Secretariat Tècnic i que aquest, al seu torn, ho farà saber a la Coordinadora. 

Un membre de la Coordinadora General demana informació sobre els avenços de la 

comissió de medi ambient, la constitució de la qual es va acordar a l’última reunió de la 

Coordinadora General. Contesta el Secretariat Tècnic que, en no rebre voluntaris per 

formar-hi part, la comissió no va poder constituir-se. A petició d’un membre de la 

Coordinadora General, el Secretariat Tècnic es compromet a obrir el procés de 

nomenament de la comissió i a enviar un correu a la Coordinadora General demanant 

voluntaris per a formar-hi part.  

 

Acaba la reunió a les 19:56h. 

 

 

 


